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 § X KS/2023:19 

Svar på interpellation: Vad händer med kameraövervakningen 
i Salems och Rönninge centrum? väckt av Lena Biörnstad (R)                                                                                       

Kommunfullmäktige beslutade den 16 februari att interpellation från Rönningepartiet genom 
Lena Biörnstad angående kameraövervakningen i Salem och Rönninge centrum fick ställas, 
varpå den överlämnades till kommunstyrelsens ordförande Rickard Livén (M) för besvarande.   

Kommunstyrelsen ordförande har lämnat ett svar daterat den 18 april 2023.

Kommunfullmäktiges beslut                                                                                             
Kommunfullmäktige anser interpellationen vara besvarad.  

______________________



    
  

 

 
Interpellation, Kommunfullmäktige 
 

Datum: 2023‐02‐14 
 
 
Rönningepartiet, Lena Biörnstad 
 
Fråga till: Kommunstyrelsens ordförande 
 
Vad händer med kameraövervakningen i Salems och Rönninge centrum? 
 
I Salems kommuns medborgarlöfte hänvisar kommunen till polisens lägesrapport, där det 
står att många kommuninvånare upplever Salems och Rönninge centrum som otrygga.  
 
Moderaterna har, enlig egen uppgift, drivit frågan om kameraövervakning vid 
kommunens centrum sedan 2018. Något som Rönningepartiet ställer sig positivt till. Ännu 
finns dock inga kameror på plats. 

 
 
Med hänvisning till ovanstående önskas svar på följande frågor 
 

‐ Varför har vi ännu ingen kameraövervakning i Salems och Rönninge centrum?  
 
 
Ledamotens namnteckning 
 
 
___________________________ 
   
Lena Biörnstad 
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 § X KS/2023:32

Avsägelser och fyllnadsval

Avsägelser
Markus Andersson (SD), ersättare i kommunfullmäktige, kommunstyrelsen och tekniska 
nämnden. 

Fyllnadsval
Björn Adelly (S), ersättare i barn- och utbildningsnämnden. 
Irene Beckman, vice ordförande i seniorrådet (från SPF Seniorer i Salem)

Bordlagda fyllnadsval
Ersättare (SD) till kommunstyrelsen och tekniska nämnden. 
Ledamot från Hjärt- och lungsjukas förening Botkyrka-Salem till rådet för 
funktionshinderfrågor.
Ledamot och ersättare från vakant organisation till näringslivskommittén. 

Ordförandens förslag till beslut

1. Kommunfullmäktige beviljar Markus Anderssons (SD) avsägelser och begär ny 
sammanräkning hos länsstyrelsen.

2. Kommunfullmäktige beslutar att välja Björn Adelly (S) till ersättare i barn- och 
utbildningsnämnden. 

3. Kommunfullmäktige beslutar att välja Irene Beckman från SPF Seniorer till vice ordförande 
i kommunala seniorrådet. 

4. Kommunfullmäktige beslutar att bordlägga valet av ny ersättare (SD) till kommunstyrelsen 
och tekniska nämnden. 

5. Kommunfullmäktige beslutar att bordlägga valet av ledamot från Hjärt- och lungsjukas 
förening Botkyrka-Salem till kommunala rådet för funktionshinderfrågor.

6. Kommunfullmäktige beslutar att bordlägga valet av ledamot och ersättare från vakant 
organisation till näringslivskommittén. 

______________________
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 § X

Inkomna motioner, interpellationer och frågor

Inkomna interpellationer

Inga interpellationer har inkommit. 

Inkomna motioner

Motion: Nedskräpning av våra sjöar, väckt av Christian Isaksson (SD)

Motion: Införande och ett aktivt arbete med Barnkonsekvensanalyser i det kommunala 
beslutsfattandet, väckt av Andreas Dahl (S)

Inkomna frågor 

Inga frågor har inkommit. 

Förslag till beslut

Kommunfullmäktige remitterar motionerna för beredning. 

______________________



i Salem

Motion avseende införande och ett aktivt arbete med
Barnkonsekvensanalyser i det kommunala beslutsfattandet.

1 november 2022 skriver SKR i sina riktlinjer om kommunens skyldighet att göra
barnkonsekvensanalyser i sitt beslutsfattande. Analysen ska göras i samtliga beslut som rör
kommunens område, såväl inom den finansiella sektorn som inom organisationsförändringar
och beslut på samtliga nivåer.

Det innebär att besparingar, satsningar och andra beslut som kommunen fattar på olika
nivåer ska följas av en barnkonsekvensanalys och tjäna som en viktig faktor för
beslutsfattande för oss politiker, men även chefer och övriga medarbetare och inte minst att
barnens och de ungas situation ska beaktas i allt beslutsfattande. Analysen ska ligga med
som beslutsunderlag.

Socialdemokraterna i Salem föreslår kommunfullmäktige

att uppdra till kommunstyrelsen och kommunstyrelseförvaltningen
att upprätta rutiner och regelverk för barnkonsekvensanalyser inom allt

beslutsfattande i kommunen.
att alla nämnder senast december 2024 arbetar med barnkonsekvensanalyser i

respektive förvaltningars beslutsfattande i enlighet med § 3.1 FNs barnkonvention.

Andreas Dahl
Socialdemokraterna






